
PROTOKÓŁ NR 13/12

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 23 stycznia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała,

3. Mariusz Kubiak.

Nieobecny usprawiedliwiony: Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Witold Szczudłowski,

6. Jan Osękowski.

Porządek obrad:

1. Zapoznanie się z pismem w sprawie wywozu nieczystości stałych itp. skierowanym do rady 

przez pana Jana Osękowskiego.

2. Podsumowanie prac Komisji w roku 2011.

3. Zatwierdzenie planu pracy komisji na rok 2012.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia komisji.

Ad.  1 Komisja  po  zapoznaniu  się  z  pismem  Pana  Jana  Osękowskiego  dotyczącego  wywozu 

nieczystości  stałych  jak  i  miejsc,  gdzie  ustawione  mają  być  pojemniki  na  odpady,  poinformowała  pana 

Osękowskiego o tym iż Pan Burmistrz wystosował odpowiednie pisma do wspólnot mieszkaniowych, które 

mają  zgłaszać  miejsca  w  których  będą  znajdowały  się  pojemniki  na  odpady,  po  dokładnych  ustaleniach 

dotyczących tych miejsc, będą podpisywane stosowne umowy, odnośnie dzierżawy tych gruntów. 

Pan  J.  Osękowski  zapoznał  komisję  z  materiałami  i  zdjęciami  dotyczącymi  tzw.  „Boksów”  gdzie  będą 

ustawione pojemniki na odpady, a które mają zakupić wspólnoty mieszkaniowe. 

Pan Witold Szczudłowski poinformował o tym, iż nowa ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

z dnia 1 lipca 2011 r., która weszła w życie z dniem 1 stycznia 2012 r. a według jej zapisów gminy mają 18  

miesięcy,  aby  mogły  dostosować  się  właśnie  do  tej  ustawy.  Na  gminy  spada  cały  obowiązek  usuwania 

odpadów. Pan dyrektor Szczudłowski poinformował również iż z dniem 1 kwietnia 2012 r. wzrasta opłata za 

składowanie odpadów na 1 osobę o kwotę 0,78 gr. Na tym dyskusję zakończono.

Ad. 2  W następnej  części  obrad Komisji  omówiono realizację planu pracy Komisji  w 2011 roku, 

stwierdzono, iż prace komisji odbywały się zgodnie z planem a punkty nie wykonane zostają przesunięte do 

planu pracy na rok 2012 i jednocześnie zaznacza się iż niezrealizowanie niektórych zagadnień było niezależne 
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od  członków.  Część  z  punktów  ujętych  w  planie  pracy  została  zrealizowana  przez  pracowników  Urzędu 

Miejskiego, stąd nie było konieczne zwoływanie posiedzeń komisji w tych zakresach tematycznych.

  

Ad. 3 Plan pracy Komisji na rok 2012.

1.  Prace  związane  z  utrzymaniem  porządku  na  terenie  Miasta.  Interwencje  dotyczące  zgłoszeń  o 

zanieczyszczeniu środowiska. 

2. Wspieranie akcji mających na celu ochronę środowiska. 

3.  Współpraca  z  Karkonoskim  Centrum  Gospodarki  Odpadami  w  Kostrzycy.  Rozwiązywanie  problemów 

związanych z odpadami. 

4. Opiniowanie projektów uchwał.

5. Spotkanie na temat wniosków do budżetu Miasta na 2013 r.

6. Ocena całorocznej pracy Komisji.

Plan pracy został zatwierdzony przez Komisję jednogłośnie. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o zmianę w regulaminie utrzymania czystości i porządku 

na terenie Kowar w uchwale z dnia 29 czerwca 2006 r. dotyczącą „obowiązku posiadania przez właściciela 

nieruchomości terenu na ustawienie pojemników na odpady zmieszane itp”. (jednogłośnie)

2.  Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  zlecenie  usunięcia  zalegających  śmieci  na  terenach 

należących do gminy – (Osiedle Górnicze). (jednogłośnie)

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                        Handlu, Usług i Rolnictwa 
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